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Posiedzenie Komisji Samorządu Terytorialnego

 Komisja Samorządu Terytorialnego obradowała dziś w Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach. Na zaproszenie Agnieszki Szlęk,
przewodniczącej Komisji w posiedzeniu wzięli udział: członek Zarządu Województwa Lech Janiszewski oraz Maryla Rzeczycka
dyrektor Departamentu Organizacyjno – Administracyjnego Urzędu Marszałkowskiego.

Komisja Samorządu Terytorialnego obradowała dziś w Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach. Na zaproszenie
Agnieszki Szlęk, przewodniczącej Komisji w posiedzeniu wzięli udział: członek Zarządu Województwa Lech
Janiszewski  oraz  Maryla  Rzeczycka  dyrektor  Departamentu  Organizacyjno  –  Administarcyjnego  Urzędu
Marszałkowskiego.
 
 
Na pierwszym po wakacyjnej  przerwie  posiedzeniu  spotkali  się  członkowie  Komisji  Samorządu Terytorialnego Sejmiku
Województwa Świętokrzyskiego.
Maryla  Rzeczycka,   dyrektor  Departamentu  Organizacyjno  –  Administracyjnego Urzędu Marszałkowskiego przedstawiła
informację na temat organizacji Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w związku z nowymi zadaniami
wynikającymi ze zmian ustawowych. Mówiła m.in o  zmianach w schemacie organizacyjnym Urzędu, wynikających ze zmian
ustawowych i przejęciu zadań realizowanych przez administrację rządową oraz o warunkach lokalowych, w jakich pracują
urzędnicy.  Wiceprzewodniczący Komisji  Mieczysław Gębski  poruszył  również temat prowadzonych rozmów z Wojewodą
Świętokrzyskim nt. przejęcia budynku C2 oraz kwestię planu ewentualnej budowy nowej siedziby Urzędu.
Podsumowując dyskusję Agnieszka Szlęk, podkreśliła iż rola Marszałka w regionie rośnie, a budynek świadczy o gospodarzu i
dlatego Komisja wesprze w ramach swoich możliwości prace nad rozwiązaniem tego problemu.
Członek Zarządu Województwa Lech Janiszewski zaproponował aby Komisja wystąpiła ze swoim stanowiskiem w tej sprawie
do Zarządu Województwa Świętokrzyskiego.
  
Podczas posiedzenia radni  przyjęli także  stanowisko w sprawie organizacji konferencji nt. potrzeby sporządzania planów
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów gmin.
Członkowie Komisji podkreślili celowość przedsięwzięcia, szczególnie biorąc pod uwagę niskie pokrycie planami miejscowymi
obszaru województwa (stan na styczeń 2008 roku:23 gminy – zerowe pokrycie planami).  Tylko 13 gmin województwa
posiada bowiem 100% pokrycie planami. Działanie to ma poprawić koordynację planowania w zakresie inwestycji  celu
publicznego na obszarze gmin, racjonalizację wydatkowania środków budżetowych na realizację inwestycji celu publicznego
oraz  koordynację  działań  samorządów gminnych  i  innych  jednostek  (  w  tym rządowych)  w  realizacji  inwestycji  celu
publicznego dla uzyskania korzystniejszych efektów gospodarczych.
Radni przyjęli także wniosek dotyczący wprowadzenia do tematyki jednej z najbliższych sesji Sejmiku zagadnień z zakresu
bezpieczeństwa publicznego. Informacja miałaby dotyczyć bieżącego stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego, prac policji
oraz zarządzania kryzysowego w samorządach. Członek Zarządu Województwa Lech Janiszewski wnioskował, aby radni
otrzymali również informacje nt. stanu wdrażania europejskiego numeru alarmowego 112.
 
Na zakończenie posiedzenia Komisja przyjęła plan pracy na II półrocze 2008 roku.
 


